
M E S T O   P O L T Á R 

MESTSKÝ ÚRAD, Železničná 489,  POLTÁR 

 

 

 

                                                                                             Členom mestského 

                                                                                             zastupiteľstva 

                                                                                             987 01 Poltár 

 

                                                                                            V Poltári, dňa 6. 12. 2017                                                      

                                                  P O Z V Á N K A 

 

 

    V súlade so Zákonom o obecnom zriadení č. 369/90 Zb. 

           

                                                                z v o l á v a m 

  

                             dňa 14. 12. 2017,  t.  j. vo štvrtok o 13, 00 hod.  

 

do zasadačky MsÚ zasadnutie MsZ  s nasledovným programom: 

 

1. Návrhy zmeny rozpočtu na r. 2017 od RO č. 28 -54  

      2. Zrušenie uznesenia odpredaj bytov v bytovom dome s.č.720  a pozemku pod bytovým 

domom nájomcom bytu č. 9    

      3.  Odpredaj bytov v bytovom dome s.č.720  a pozemku pod bytovým domom nájomcom bytu 

č. 9 

      4.Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2011, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb 

na trhových miestach a trhový poriadok 

5. R ô z n e - návrhy   

6. Diskusia - interpelácia 

7. Záver 

 

    Účasť na zasadnutí je nutná.  Na zasadnutie, ktoré je verejné, pozývam aj občanov mesta. 

                                                                

 

    

 

 

 

 

 

                                                                                                                 Pavel GAVALEC                                                                          

                                                                                                                          primátor 
 

 

 

 



Zápisnica  

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konaná dňa 14. 12. 2017 

Prítomní: 

MVDr. Július B A L O G, MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Martina BRISUDOVÁ, Mgr. 

Pavel J Á N O Š Í K, Zdeněk PITLIAK,  Zdenko R A Č K O,  Bc. Martina TÓČIKOVÁ,  

Mgr. Lenka  S O J K O V Á 

 

Ospravedlnení: Matej ALBERT, Daniel K A M A S, Ján K U L I C H, Peter S I T O R,  

Bc. Ján S K Ý P A L A 

 

Primátor:                             Pavel GAVALEC 

Prednosta:                           Ing. Pavel OLŠIAK  

Hlavná kontrolórka:           Ing. Tomáš  Š K R A B Á K 

Zapisovateľka:                   Marta KUPČEKOVÁ 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta  p. Pavel Gavalec, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 7 poslancov /p. 

Pitliak prišiel pozdejšie/ a preto je uznášaniaschopné. 

 

Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli:  1. MVDr. Július BALOG 

                                                                           2. MUDr. Radovan BANÍK 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli MVDr. Balog a MUDr. Baník?    

7 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                                                                                                                                                     

Návrhová komisia: 

• Bc. Martina TÓČIKOVÁ 

• Mgr. Lenka SOJKOVÁ 

• Mgr. Pavel JÁNOŠÍK 

            

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

7  za                                         - proti                                   - sa zdržal hlasovania  

 

PROGRAM: 

1. Návrhy zmeny rozpočtu na r. 2017 od RO č. 28 -54  

      2. Zrušenie uznesenia odpredaj bytov v bytovom dome s.č.720  a pozemku pod bytovým 

domom nájomcom bytu č. 9    

      3.  Odpredaj bytov v bytovom dome s.č.720  a pozemku pod bytovým domom nájomcom bytu 

č. 9 

      4.Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2011, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb 

na trhových miestach a trhový poriadok 

5. R ô z n e - návrhy   

 

6. Diskusia – interpelácia 

 

7. Záver 
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Mgr. Jánošík 

-navrhol zaradiť bod Kanalizácia a MK Ul. podhorská 

Mgr. Brisudová 

-návrh RO nebol 15 dní zverejnený 

primátor 

-sú to presuny medzi položkami. Dnes je 15. deň. Preložíme MsZ na pondelok? 

p. Štrbová 

-dnes je 15. deň. Posledný rok sme priamo na MsZ navrhli a týkalo sa to zmeny rozpočtu 

a nebolo zverejnené 15 dní. Toto ide o presuny v rámci stredísk. 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby sa MsZ uskutočnilo v pondelok o 15, 00 hod.? 

7 za                                         - proti                                             - sa zdržal hlasovania 

 

Bc. Tóčiková 

-tak prejednajme aspoň jeden bod, keď prišli z Podhorskej ul. 

Mgr. Jánošík 

-Podhorská ul., aby sa dokončila kanalizácia, je tam 35.000 €, aby sme mohli robiť MK. Mali 

by sme vyčleniť financie, aby sa to začalo robiť a pokračovalo na jar. 

primátor 

-dnes skladovali všetky potrebné veci na kanalizáciu, zajtra nastupujú. Tento rok sa urobí. 

prednosta 

-nikto nebol viac na tej ul. ako on, primátor a p. Cifraničová. Vznikol susedský spor. Boli sme 

riešiť dažďovú vodu, aby sme vyriešili problém odvodnenia. Má sa vybudovať do konca roka 

na dažďovú vodu, ktorá bude ústiť do potoka. Alebo ideme riešiť kanalizáciu celkovú, kde sa 

na tom pracuje. Sú nemalé starosti, čo sa týka vlastníckych vzťahov, alebo technického 

prevedenia. MK je na poslancoch. 

Mgr. Brisudová 

-hovorili s občanmi o tomto probléme. Dnes hovoríme o dažďovej vode. Mali by sme hovoriť 

aj o splaškoch. Voda sa nedá využívať ani na polievanie v záhrade. V budúcom roku by sme 

sa mali zaoberať splaškovou vodou.  

MUDr. Baník 

-schválili sme aj na opravu MK a po záverečnom účte môžeme znovu vyčleniť aj z prebytku. 

Určite sa dohodneme aj na Podhorskej ul. 

Bc. Tóčiková 

-tohto roku by sme mali vyriešiť aj kanalizáciu po stretnutí s ľuďmi z Podhorskej. Tí ľudia, 

ktorí neboli ústretoví kanalizácii, prišli a porozprávali sa s ostatnými a sú za to, aby sa 

zviedla cez ich pozemky. 

primátor 

-nech prídu podpísať. Keď budeme mať, začneme s tým robiť. 

prednosta 

-nechceli sme robiť ľuďom problémy. Doteraz sme mali problém s dažďovou kanalizáciou. 

V lete to mohlo byť hotové. Vyhrážali sa nám súdom. Peniaze boli po celý rok a teraz budeme 

robiť v daždi. 
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primátor 

-informoval poslancov o tom, že nepodpísal uznesenie č. 126/2017, 2a/ a 2/b z 30. 11. 2017. 

Bolo dohodnuté dopredu, že MsR nebude a poslanci dali každý mesiac zasadnutie a MsR sa 

nezrušila. Buď bude platiť jedno, alebo druhé. 

p. Klembasová 

-pred 10 rokmi urobil Ing. Škorupa PD na kanalizáciu na Podhorskej ul. Čo sme urobili za 

tých 10 rokov? Treba ísť za tými 4 ľuďmi, čo nepodpísali. P. Cifraničová nevie nikdy 

predložiť, kto podpísal a kto nie. Primátor povedal, že sme finančne zdravé mesto, nebol by 

problém 1 mil. zobrať úver. 

primátor 

-60 m2 má MUDr. Garaj a podpíše len vtedy, keď dostane nájom 20 €/m2 

p. Klembasová 

-zavolala Ing. Škorupovi. Chcela vedieť, koľko stojí kanalizácia. On povedal, že s tým nič 

nemá. Kto robí projekt? 

prednosta 

-bol robený projekt na eurofondy 

/Prišiel p. Pitliak./ 

Ing. Cifraničová 

-konštatovala, že ten zoznam mala p. Klembasová v ruke. Spýtajte sa , či podpísal p. Lehocký. 

Odsedel na stavebnom oddelení celé hodiny. Ďalší je MUDr. Garaj, p. Talánová bola, že to 

podpíše a ešte nejakí ľudia z Čiech. 

p. Klembasová 

-tí, čo sú u Lehockov, podpíšu 

Ing. Cifraničová 

-Ing. Škorupa prerábal trasu 

prednosta 

-všetko potichu fungovalo, kým niekto nezasiahol do mestskej dažďovej vody, kde spôsobil 

škodu susedovcom. Kým toto nevybuchlo, tí 4 ľudia, neboli ochotní to podpísať. 

Prečo nebola urobená kanalizácia pred 15 rokmi? 

Ing. Cifraničová 

-keď prídu podpísať, môžeme hľadať technické podmienky, robiť územné a stavebné konanie. 

prednosta 

-termíny nepustia, takže to nebude na rok 

p. Klembasová 

-v ZUŠ preteká voda 

MUDr. Baník 

-vec sa rieši, chcela to vysvetliť MUDr. Baníková. Pretože sme zmenili program, dnes 

nepríde. 

p. Kacian, občan 

-v studni majú baktérie. Kanál vyteká na ulici a smrdí. Tí vrchní občania, nech si dajú do jari 

vyťahať septiky, kým nie je veľká zima, lebo je to zapchaté a vyteká na cestu. Treba im 

napísať dopis. 

p. Sliacka 

-v rámci ohrozenia ľudí neexistujú práva, ani zákony? 

prednosta 

-keď začneme konať, ľudia začnú mať problémy s tým, aby dodržali zákony. Nechceli sme 

ľuďom spôsobovať ďalšie problémy. Ak budeme konať, ako môžeme v celom rozsahu, tak tí 

ľudia budú mať veľké problémy. 
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p. Sliacka 

- vy ste kompetentní riešiť našu havarijnú situáciu. Po ulici plávajú výkaly. 

prednosta 

-odkiaľ 

p. Sliacka 

-vy ste povinní to zistiť, kto má septik a spôsobenú škodu. 

prednosta 

-havarijná situácia sa bude odstraňovať, keď si každý občan, keďže nie je vybudovaná 

kanalizácia, každý občan je povinný vybudovať zariadenie, ktoré zabráni tomu, aby bol stav, 

čo je teraz. Kde nie je verejná kanalizácia, do tej doby kým sa vybuduje, je povinný zabezpečiť 

si splašky tak, aby neohrozoval zdravie. 

p. Sliacka 

-kompetencia je na vás a ste si toho vedomí 

prednosta 

-áno, toto spôsobujú ľudia  situáciu na tej ul. 

p. Sliacka 

-mali by reagovať na vaše výzvy 

prednosta 

-my ich máme pokutovať? 

p. Sliacka 

-áno, aj 

prednosta 

-ak máme ísť týmto smerom, tak v poriadku. Mesto má záujem, aby to fungovalo tým 

spôsobom ako predtým do vybudovania veľkej kanalizácie, keďže tam boli susedské spory, 

každý je povinný situáciu riešiť pri dome sám. A pokiaľ to nedodržia, mestu prislúcha 

pristúpiť k sankciám. 

p. Sliacka 

-keď niekto robí protizákonne, ste najkompetentnejší 

prednosta 

-takto to budeme od dnes riešiť 

p. Lehocký 

-on nepodpísal. Dôvody povedal pred 4 rokmi p. Cifraničovej, keď z rozboru vody ich studne 

vyplývalo, že splašky pretekajú kanálom na dažďovú vodu, ktorý bol na dažďovú vodu určený, 

prídu o studňu. Načo ste kupovali od Sekerešov pozemok, keď kanál na dažďovú vodu ste mali 

vybudovaný. Keď začali problémy išiel za p. Cifraničovou a susedmi, nikto nereagoval. 

Zapchal kanál po niekoľkých výzvach, lebo na hygiene a na rozbore vody povedali, že pokiaľ 

sa nevykoná náprava, o tú studňu prídu. Bolo to posledné východisko. Upozornil ŽP, Hygienu 

v Lučenci, kanál sa zapchal, znovu ste nekonali.  

Kam pôjdu splašky, čo sú teraz na ceste, keď idete budovať dažďovú kanalizáciu? 

prednosta 

-bol v záhrade p. Kaciana 2, 3 x aj pred rodinným domom p. Lehockého. Zapchali ste 

kanalizáciu medzi vami. 

Ideme robiť dažďovú kanalizáciu a potom, ak tam bude niečo iné, sedí tu pani, ktorá ma 

oslovila, tí ľudia do vybudovania kanalizácie si budú musieť dať preukázateľne na mesto, že 

majú vyriešené. Ak nie, bude sankcia. 

p. Lehocký 

-prečo p. Cifraničová pred 4 rokmi nekonala? 

prednosta 

-každý mal možnosť zjednať nápravu 
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Ing. Cifraničová 

-p. Lehocký nechcel, aby sa napájalo do jestvujúcej šachty 

p. Lehocký 

-nepodpísal, lebo stúpne voda a bude mu tlačiť spätne na pozemok 

prednosta 

-táto šachta je pred brehom, tam je brehová čiara. 

My sme to chceli riešiť, keď Vám zatekalo do studne. Hlinená rúra, ktorá tam je 30 ročná, 

zamrzla, zlomila sa a vtedy nastal problém so studňou. Vtedy sme chceli riešiť, že nájdeme, 

kde je poškodené a odvedieme plastovou. My tu riešime niečiu nezodpovednosť, ktorá 

vybuchla po 20 – 30 rokoch. 

p. Martišová 

-požiadala o upozornenie spoluobčanov. Pri jednom dome je všetko vypustené na ulicu. 

Mgr. Brisudová 

-je práca poslancov stretávať sa s občanmi a riešiť problémy. Požiadala o vypracovanie 

koncepčného materiálu, kde by sa dali všetky informácie z Ul. podhorskej dohromady a aby 

bol podklad pre poslancov MsZ. Aby mali informácie aj od vedenia mesta, s akými 

problémami sa borí na Podhorskej ul. a na druhej strane sú občania, s ktorými sa chceme 

dohodnúť. Potrebujeme vstupné informácie od mesta, doplniť o informácie od občanov. 

primátor 

-s tým sa zaoberáme, to robíme. Do konca roka dažďová kanalizácia bude. 

Mgr. Brisudová 

-potrebovali by sme kompletný materiál. Teraz hovoríme o dažďovej vode. Títo ľudia hovoria 

o ďalšej splaškovej. Musíme sa na to pripraviť. 

Predložila návrh na uznesenie: 

 MsZ na svojom zasadnutí dňa 14.12.2017  

žiada 

predložiť na prvé zasadnutie MsZ v r. 2018 pracovný materiál pre poslancov s možnosťou 

vybudovania splaškovej kanalizácie s finančným vyčíslením na Ul. podhorskej v Poltári. 

Iba informatívne, ako by sa to dalo, s čím máme problémy, ako by sme mohli pomôcť, čo 

môžu ešte urobiť ľudia. Zosumarizovanie problému a potom sa môžeme rozprávať 

o možnostiach riešenia. 

Ing. Cifraničová 

-chceme čerpať dovolenku, tak neviem 

p. Lehocký 

-zatiaľ môj súhlas nemáte, ako chcete dokončiť dažďovú vodu. Keďže nemám problém, ale 

stále ste nevyriešili, čo so s plaškami. 

primátor 

-my riešime dažďovú vodu 

prednosta 

-ideme to robiť aj za tú cenu, že a budeme súdiť 

p. Kacian 

-výstavba septika stojí cca 3.000. Ja toľko investujem a na jar sa rozhodne, že idete robiť aj 

na splaškovú. Na čo teraz budem robiť. Keď sa už rozbúra cesta, nech sa robí aj splašková. 

primátor 

-keď budú všetky podpisy, robíme kanalizáciu s tým, že poslanci schvália úver 
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p. Jucha 

-každý je povinný zabezpečiť si dvojkomorový septik. Poslanci nech dajú návrh, že treba 

občanov upozorniť písomnou formou, že kto poruší zákon o ŽP, bude niesť zodpovednosť ak 

dôjde k havárii, ochoreniu. 

Mgr. Brisudová 

-toto, čo ste navrhli, je práca výkonného orgánu a nie poslancov MsZ. To, čo povedala ona, 

majú za úlohu poslanci. Chcela koncepčný materiál, aby sa mohla riešiť situácia na Ul. 

podhorskej. 

Mgr. Jánošík 

-treba urobiť nápravu s občanmi. Ak by si raz do roka vytiahli žumpu, je po probléme. 

Bc. Tóčiková 

-podporila návrh Mgr. Brisudovej na vypracovanie správy, musíme prísť na riešenie. 

primátor 

-o tom už hovoríme 25 rokov 

p. Lehocký 

-vtedy nikto s tým nemal problémy 

prednosta 

-seriózne sa s tým zaoberáme. Prerábala sa trasa v PD, na nešťastie sa stalo, čo sa stalo. 

Myslíte, žeby sa všetci ľudia napojili na kanalizáciu, keby bola? 

p. Lehocký 

-nie 

primátor 

-nevie, či má dať odhlasovať návrh Mgr. Brisudovej. Tak, či tak, to bude pripravené. 

Mgr. Brisudová 

-ak pripravíte a zašlete poslancom, nemusí byť uznesenie 

prednosta 

-spravíme vám faktografiu, aký stav je momentálne. Bude sa robiť dažďová kanalizácia. To, 

čo hovorí p. Lehocký môže byť problém. Veľká kanalizácia je vec projektu, územného, 

stavebného povolenia... My problémy pomenujeme a keď navrhnete niečo iné, budeme radi. 

primátor 

-v zápisnici návrh bude 

p. Jucha 

-občania radšej pozerajú MsZ, ako telenovelu. Všetko, čo sa navrhlo, všetko je zle. Je jeden 

z malých spoluvlastníkov IT. Chcú zachovať v regióne IT. Bol tu návrh, kde dali vypracovať 

projekt na zmenu ÚP mesta na výstavbu bytov v k. ú. Zelené. Nikto sa neprišiel spýtať 

predsedu predstavenstva. Zámer bol zvýšenie pracovných miest. Určite by sa pomohlo aj IT, 

lebo by sa to stavalo z tehál. Určitá skupina poslancov sa zdržala hlasovania. P. Sojková 

povedala, prečo neprišiel za poslancami a nevysvetlil o čo ide. Oni idú investovať a nie je ich 

povinnosťou chodiť za poslancami  že: „Prosím zmeňte ÚP a my niečo v Poltári 

vybudujeme“. Je to na hlavu postavené. Nikto z poslancov neprišiel za predsedom 

predstavenstva. My sme to otočili naopak a neviem, či chceli, že sa dohodneme, bakšiš. Tak 

mu to pripadalo.  Je to priemyselná zóna, my tam ideme urobiť betonárku a ideme urobiť 

cestu po p. Pitliaka. Potom sa možno zamyslíte. P. Gavalec urobil pre mesto dosť. Keď sa 

niečo navrhne, 7 ľudí to zneguje, že sa tu nič neurobilo. Nebyť p. Baníka, bol by skončil aj 

futbal. Treba hľadať spôsob, ako mestu pomôcť.  

Bc. Tóčiková 

-cíti sa urazená, vy nás dávate do kategórie, že chceme od niekoho peniaze, aby sme zdvihli 

ruku. To je urážajúce. Povedzte, za čo dobré sme my 7 nezdvihli ruku?  
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p. Jucha 

-za zmenu ÚP 

Bc. Tóčiková 

-povedali ste, že vás stál ÚP nemálo finančných prostriedkov. Na ekonomickej komisii 

položila otázku p. Štrbovej, že kto zaplatil ÚP. Povedala, že z rozpočtu mesta sú každý rok na 

to vyčlenené finančné prostriedky a zmenu ÚP sme platili my. 

p. Štrbová 

-neplatili sme, len to máme každý rok rozpočtované 

p. Jucha 

-robil policajta celé roky a bola taká bežná prax. Ak som Vás urazil prepáčte, lebo 

poväčšinou to funguje tak, vo veľa prípadoch to funguje tak, že poslanci chceli, že keď nám 

dáte, tak to odhlasujeme. Nie je tak? 

Bc. Tóčiková 

-ale naši poslanci isto nie 

p. Jucha 

-prepáčte, ospravedlňujem sa všetkým poslancom Poltára 

Bc. Tóčiková 

-kto platil ÚP? 

p. Jucha 

-my sme platili projekt 

Bc. Tóčiková 

-zmena ÚP je projekt 

p. Jucha 

-my sme platili projekt, treba k tomu vypracovať plán. Keď to chcelo mesto, tak zaplatilo 

mesto. 

Ing. Cifraničová 

-každý rok dáva do rozpočtu, ak by bolo treba, aby sme niečo mali vyčlenené 

Bc. Tóčiková 

-nebolo to zase konkrétne. Na komisii sa pýtala, čo tam bude. Vraj nejaká občianska 

výstavba. Kto to bude stavať, že vraj mesto, alebo IT. Prečo neprišiel predseda osobne 

odprezentovať. Možnože zmena ÚP je na internetovej stránke a tu na tabuli. Ale my sme 

chceli vedieť aj názor ľudí, ktorých sa to týka. Aj v Zelenom majú vývesnú tabuľu a mohlo to 

tam byť vyvesené. 

p. Jucha 

-my sme navrhli projekt, ktorý spĺňal podmienky na zmenu ÚP. 

Bc. Tóčiková 

-bola vízia, že areál IT sa odkúpi a vybuduje sa sklárske a tehliarske múzeum 

p. Jucha 

-povedzte, že to chcete kúpiť, kedykoľvek 

Bc. Tóčiková 

-mesto vyvíjalo iniciatívu a my sme boli tomu naklonení 

p. Jucha 

-ak máte záujem navrhnite cenu a predáme 

Bc. Tóčiková 

-Mesto zastupuje primátor 
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   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie MsZ ukončil. 

 

 

 

 

 

Pavel GAVALEC                                                     Ing. Pavel OLŠIAK 

    primátor                                                                  prednosta MsÚ 

 

 

 

 

 

MVDr. Július BALOG                                          MUDr. Radovan BANÍK 
          I.overovateľ                                                                        II.overovateľ 

 

 

 

 

Zapísala: Marta KUPČEKOVÁ, vedúca správneho oddelenia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 14. 12. 2017 


